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Gedragsregels 

Respecteer de regels van je sport 
 
Korfbal is meer dan alleen een spel; het is een toonbeeld van discipline en respect. 
Je aan de regels houden is essentieel voor eerlijke competitie. Dit betekent dat we 
ons niet alleen houden aan de letter van de regel, maar ook aan de geest ervan. We 
komen op tijd, we zijn voorbereid, en we accepteren de beslissingen van de 
scheidsrechters met waardigheid. Door ons aan de regels te houden, tonen we 
respect voor onszelf, onze teamgenoten en de sport zelf. Dit geldt niet alleen voor 
de spelers maar ook voor coaches en publiek. 
 
Denk voor jezelf eens na over onderstaande vraag: 
De scheidsrechter maakt een beslissing in de wedstrijd waar je het niet mee eens 
bent. Wat is een juiste manier om hierop te reageren? 
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Woord van de redactie 

Het najaar editie van de kletskorf ligt weer in uw handen. 
 
Wij zijn al een paar wedstrijden in de zaal begonnen en de wedstrijden die er zijn 
geweest,  zijn al wisselend verlopen. Verlies, winst en spannende potjes die net over de 
streep aan onze kant worden getrokken. Variatie te over qua wedstrijden. Blijf voora l 
aanmoedigen en elkaars wedstrijden bekijken.  
Voor alle trainers zijn er genoeg aanknopingspunten de komende tijd om aan te werken. 
Succes allemaal! 
 
Naast de trainingen en wedstrijden zijn er ook diverse acties geweest voor de club, 
snertactie, grote clubactie en niet te vergeten komt de kniepertjes actie er binnenkort aan. 
Van deze laatste actie wil ik jullie erop wijzen dat ze om te smullen zijn, vergeet ze vooral 
niet te bestellen! 
 
Zoals je leest is er weer van alles te beleven binnen de club. Super om te zien dat er 
steeds meer mensen de weg naar onze kletskorf weten te vinden. Blijf dit doen. Wij 
worden hier erg blij van! 
 
Veel plezier met het lezen van de kletskorf. 
 

De redactie:  
Douwe en Nelleke 

December 2024 

clubbladnoveas@hotmail.com 
 

mailto:clubbladnoveas@hotmail.com
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Het bestuur: even voorstellen (1) 

Kangoeroes 

Even een klein beetje extra aandacht voor onze 
Kangoeroes, de jongste talenten van onze vereniging. 
Het zijn tenslotte zware tijden voor die 
leeftijdscategorie: net op school, nieuwe sporten 
ontdekken, Sinterklaas, Kerstman, Klaas Vaak. Fysiek, 
geestelijk en sociaal een enorm drukke periode. 
Chapeau, toekomst van onze vereniging!! 

Ik korfbal al sinds ik 6 ben, dus heb heel wat jaartjes op de teller. In 1990, toen ik in Steenwijk kwam 
wonen, ben ik lid geworden van Noveas. Binnen Noveas ben ik ook altijd actief geweest, naast speler, in 
vele andere rollen, zoals jeugd en activiteiten commissie, trainer-coach van aspiranten, voorzitter, 
penningmeester a.i..  
Maar ook buiten de vereniging heb ik het nodige gedaan als voorzitter van de regio, regioconsulent 
namens het KNKV, , afgevaardigde namens district Noord en Bondsraadlid namens district Noord en 
daarnaast ben ik nog steeds actief als scheidsrechter en beoordelaar/begeleider van scheidsrechters. 
Kortom, een echt korfbaldier. En nu dus weer voorzitter. Oh ja, ik doe ook nog iets met vrijwilligers en 
sponsoring. Je leest het al, ik verveel me niet.  
En jullie weten het misschien niet, maar besturen is ook gewoon leuk. We missen nog iemand in het 
bestuur. Dus als je ook zo’n leuke klus wilt, waar je veel van leert, kom mij dan versterken in het bestuur 
van onze mooie club. 
En voor de rest: ik probeer elk weekeinde wel een wedstrijd van onze jeugd te bekijken, naast het fluiten 
en beoordelen, dus je komt me vast wel eens tegen. Als je iets kwijt wilt over Noveas, als je ideeën hebt 
of als iets je niet bevalt, aarzel niet en spreek me aan! 
Dick 

Onlangs nog sprak een lid een van onze bestuursleden aan en zei: goh, ik wist 
niet dat jij in het bestuur zat… 
Tsja, wat doe je dan? Nou, dan ga je je als bestuurslid even voorstellen toch. In 
deze Kletskorf doen dat de voorzitter en ons algemeen bestuurslid. In de 
volgende Kletskorf de penningmeester en de interim secretaris. 
 

Uw voorzitter, wie is dat eigenlijk? 
 
Nou, dat ben ik Dick Mintjes. Ik woon op de Dopheide , in de wijk Paddenpoel, 
samen met Adrienne en ben 60 jaar jong. Als oud beroepsofficier van de 
landmacht ben ik al met pre pensioen, wat een geluksvogel ben ik toch!  
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 Woord van de voorzitter (1) 

Van uw voorzitter…. 

Wanneer ik dit stukje schrijf zijn we inmiddels begonnen aan de zaalcompetitie. Diverse 
teams winnen en verliezen, dat is sport. Maar het enthousiasme is groot en het voelt ook 
wel goed om weer in de zaal te spelen. Ik wens alle teams veel succes toe. En ik hoop en 
verwacht dat de leden die worden verzocht om de haldienst te verrichten dat ook doen en 
serieus oppakken. Dus ook ophangen sponsordoeken, welkom heten scheidsrechters, 
verstrekken consumptiebon aan de scheidsrechter en eventuele begeleider/beoordelaar en 
goed bijhouden tijd en score. Er ligt een formulier met de taakomschrijving klaar. Lees dat 
even door en zorg dat Noveas een goed gastheer is. Realiseer je dat jij als halfunctionaris 
ook het visitekaartje van de club bent en dus een goede gastheer/gastvrouw moet zijn voor 
bezoekers en officials. 

Vanuit het KNKV komt nieuwe regelgeving op ons af. De competitie gaat veranderen, met 
andere leeftijdsgrenzen, meer flexibiliteit waardoor we nog betere kunnen inspelen op de 
capaciteiten van spelers en niet te strak aan leeftijdsgrenzen zijn gebonden. Dat  is goed 
nieuws. Ook de regels voor arbitrage gaan veranderen. De bond gaat inzetten op meer 
scheidsrechters en gaat verenigingen die de zaken voor elkaar hebben belonen en andere 
verenigingen, die dat niet hebben, ‘straffen’. Zie hier ook het belang van een goed 
arbitragekader. Gelukkig zijn we bij Noveas in het bezit van de beste scheidsrechter van 
Nederland en daarnaast ook nog een beoordelaar/begeleider, dus wij voldoen altijd aan 
onze verplichtingen. Maar ook op arbitrage gebied kunnen we altijd een extra scheidsrechter 
gebruiken en ik hoop en verwacht dat we er eentje gaan opleiden tijdens de zaalcompetitie.  

De bond verlangt ook dat onze leden de spelregels kennen en dat onze leden dat ook 
aantonen door Korfbalmasters te volgen en af te ronden. Gelukkig heeft onze TC een 
spelregelavond georganiseerd zodat de meeste leden weer bij zijn met hun kennis. Zo hoort 
dat. 

Wat mij als voorzitter ook erg blij maakt is dat er 2 leden zijn die een opleiding volgen voor 
trainer. Dat is erg belangrijk en een goede investering in de kennis binnen de club Hopelijk 
gaan de andere trainers straks ook profiteren van de opgedane kennis en kunde, zodat we 
onze (jeugd-)trainers en spelers nog beter kunnen maken. 

De afgelopen tijd hebben we als vereniging een tweetal acties gehouden. Die acties zijn 
essentieel voor de vereniging. Immers, zonder de opbrengst van die acties zouden we de 
contributie met ongeveer 30 euro op jaarbasis moeten verhogen! Zie hier het belang voor de 
vereniging. Maar acties zorgen ook voor saamhorigheid en voor gezelligheid. Een reden te 
meer om mee te doen lijkt me. En daarom ook dat ik toch even hier wat langer bij wil 
stilstaan. 

Allereerst wil ik Ronald + Jan Joris bedanken voor het organiseren van de Grote Club actie. 
En natuurlijk Klaas Beute voor al zijn werk voor de snertactie (ook dank voor Marco en Adrie 
voor helpen klaarzetten van de snert en verdeling over de verschillende groepen. Klasse!). 

Over het resultaat van de acties zijn we tevreden. Grote Club actie leverde iets minder op, 
maar de snertactie leverde wat meer op. Al met al hebben we met elkaar 4750,- euro bij 
elkaar gelopen. Happy dus zou je zo zeggen. En ja, dat is ook zo. Er waren leden bij de 
Grote Club actie die meer dan 80 loten verkochten! De snertactie was goed georganiseerd  

Verder op Pagina 6 
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en was ook een gezellige ochtend met veel inzet. Maar…. 

Mij valt op dat bijna de helft van de leden van de vereniging GEEN ENKEL lot heeft verkocht 
bij de Grote Club Actie. Dat is toch echt NIET goed!  In het verleden hadden we een 
verplichting om een minimaal aantal loten te verkopen. Daar wil ik eigenlijk niet naar terug. 
Maar zoals het nu gaat is ook niet goed. We gaan ons als bestuur beraden over hoe we hier 
mee omgaan. Zoals hierboven al aangegeven: zonder de acties moet de contributie fors 
gaan stijgen. Beter is het dan toch om allemaal een beetje inspanning te verrichten en een 
paar loten te verkopen? 

Idem dito voor de snertactie. Best veel leden deden NIET mee. Ik was heel blij met ouders 
die meededen, pupillen die hun beste beentje voorzetten en langs deuren liepen om snert 
en worst te verkopen. Maar onze Klaas werd helemaal gestoord van alle afzeggingen, soms 
op het laatste moment…hij bleef maar bezig met routes en lopers bijstellen. Het gevolg: veel 
stress, maar ook een minder resultaat. We verkopen niet zoveel als we zouden kunne, we 
kunnen niet (bij lange na niet zelfs) de wijken en straten van Steenwijk allemaal afgaan en 
we verliezen daarmee ook broodnodige inkomsten. 

De teneur is eigenlijk dit: een VERENIGING zijn we met zijn ALLEN. En dat betekent dat ik 
als voorzitter ook verwacht dat we allemaal meedoen om die vereniging draaiende te 
houden. En het kan toch niet zo zijn dat die ene ochtend van de snertactie te veel moeite is, 
of dat het (ver)kopen van een paar loten niet lukt… 

Nogmaals, ik ben heel blij met de inzet van iedereen die de acties tot een succes heeft 
gemaakt! Dank daarvoor. Maar tegelijkertijd vind ik het bijzonder zorgelijk en ook kwalijk dat 
veel leden NIET komen bij de snertactie of geen enkel lot verkopen voor de Grote Club 
actie. 

Goed, tot zover mijn zorgen. 

Maar er is ook goed nieuws! 

We hebben ook subsidie toegekend gekregen voor de verduurzaming van ons gebouw. 
Daardoor hebben we het grootste bedrag dat we nodig hebben nu binnen en dus kunnen we 
de installateur opdracht geven om te beginnen met de verduurzaming. Veel dank aan Peter 
en Arent voor de onderhandelingen met de gemeente en voor het binnenslepen van diverse 
subsidies. Dankzij jullie inspanningen gaan we nu een toekomstgericht clubgebouw en 
kleedkamers krijgen. Met een beetje geluk is het voor het begin van de veldcompetitie 
allemaal klaar en kunnen jullie het resultaat bekijken en ervaren. 

Ander goed nieuws is dat een aantal leden de schouders wil zetten onder de sponsoring. Er 
is zowaar weer een sponsorcommissie. Een paar enthousiastelingen, die nog wel wat 
versterking kunnen gebruiken, gaan aan de slag om te zorgen voor advertenties, 
shirtsponsors, balsponsors etc. Ook dat is hard nodig om de club draaiende te houden en 
de contributie betaalbaar te houden. 

En zo kan ik dan deze bijdrage toch eindigen met de constatering dat het clubgevoel, het 
willen bijdragen aan de vereniging, best nog wel leeft en dat doet me goed. 

Omdat dit ook de laatste Kletskorf van dit jaar is en de feestdagen al in aantocht zijn 
(Sinterklaas is alweer in het land en in de verte hoor ik ook de kerstman al) wil ik besluiten 

met iedereen fijne feestdagen toe te wensen, een goede jaarwisseling en voor straks  
een sportief en gezond nieuwjaar! 

Dick Mintjes 

Woord van de voorzitter (2) 
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Week van de scheidsrechter 

Van 5 tot 12 oktober was het weer de week van de scheidsrechter. De week om de 
scheidsrechters eens goed te bedanken die elk week belangeloos hun tijd doneren om te zorgen 
dat de wedstrijden gespeeld kunnen worden. Het is goed om erbij stil te staan dat , als deze 
personen door wat voor reden niet meer zouden willen fluiten, we de wedstrijden niet kunnen 
spelen. Daarom, blijf altijd netjes tegen de scheidsrechter ook al ben je het niet eens met 
hem/haar. Ze doen hun best en moeten vaak binnen een seconde beslissen of ze er wel of niet 
wat van vinden. En ik spreek uit ervaring: dat is niet altijd makkelijk. Gelukkig vind ik dat bij onze 
vereniging dit heel goed gaat. De coaches zijn het niet altijd eens met de scheidrechters, maar 
blijven zich netjes naar hem/haar gedragen. Blijf onthouden dat als de scheids gefloten heeft , dat 
de beslissing toch niet meer wordt teruggedraaid. Mocht je toch de scheidsrechter naar de 
situatie willen vragen, doe dit dan tijdens de rust of na de wedstrijd. 
 
De week van de scheidsrechter is de uitgelezen mogelijkheid voor verenigen om de 
scheidsrechters in het zonnetje te zetten. Zoals gebruikelijk krijgen de scheidrechters die in deze 
weekenden fluiten bij ons een leuk presentje vanuit de vereniging. Natuurli jk worden de 
scheidsrechters van ons zelf die de betreffende weekenden niet in actie komen niet vergeten. 
Ook die ontvangen een leuk presentje. 
 
Zelf coach ik de C2. In deze weekenden speelden we 2 x uit. Natuurlijk nemen we dan ook wat 
lekkers mee voor de scheidrechters van dienst bij de uitvereniging. Die hebben het ook zeker 
gewaardeerd. Ze hadden het niet verwacht. De tegenstander neemt niet vaak wat mee voor de 
scheidrechter.  
 
Voor de coaches en ouders is en blijft er een heel belangrijk punt om goed te onthouden. Wat er 
ook gebeurt, blijf altijd netjes en respectvol naar de scheidsrechter. Als jij loopt te schreeuwen 
naar de scheidsrechter en je niet respectvol gedraagt, dan geef je een vrijbrief aan de jeugd. Jij 
bent in dit geval het voorbeeld van de jeugd. Probeer het ook als het niet makkelijk is. En ook hier 
spreek ik uit ervaring. 
 
Gr. Adrie Heinhuis 
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Verjaardagen 

 

 

 

De sponsorcommissie 

Tijdens de laatste jaarvergadering werd er een oproep gedaan voor de sponsorcommissie. Herman Scholten 
en Peter van der Terp hebben samen jarenlang het werk uitgevoerd met de ondersteuning van Diana van der 
Terp als penningmeester, waarvoor onze hartelijke dank namens Noveas.  
Omdat Peter ander werk heeft gekregen heeft hij de functie binnen de commissie neergelegd en omdat 
Herman het werk niet alleen kan doen hebben wij namens Noveas in oktober een brainstorm avond 
gehouden.  
Aanwezig daarbij: Dick Mintjes, Henk Keijzer (web master),  Gert Bakker, Johan Ent ( oud Noveas lid/speler), 
Herman Scholten (verhinderd), Diana van der Terp. 
 
Ondertussen meerdere bijeenkomsten gehad en ja we zullen met z’n allen onze schouders hieronder moeten 
zetten, daar Noveas de sponsorinkomsten hard nodig heeft. Zodra er nieuws is zullen wij hierover gaan 
communiceren.  
Maar voor de leden/ouders van  Noveas wel een uitdaging voor ons allen. Weet jij/u een bedrijf die ons zou 
willen ondersteunen met een advertentie, shirt reclame of een wedstrijdbal neem dan contact op met een van 
de commissie leden.  
Laten wij met z’n allen ervoor zorgen dat Noveas hiervan de vruchten straks mag gaan plukken.  
 

Mvsg de Sponsorcommissie! 
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Spelers in the picture: Sem 

Stel je zelf voor, hoe oud ben 
je, welke school zit je of werk 
je? 
 
Wat eet je het liefst? 
 
Wat doe je graag in je vrije tijd? 
 
Hoe ben je bij Noveas terecht 
gekomen? 
 
In welke team zit je? 
 
Wat vind je zo leuk aan 
korfbal? 
 
Wat vind je minder leuk aan 
korfbal? 
 

Ik ben Sem Lensen, 12 jaar en 
zit op de Terra in Meppel 

 
 

Pizza 
 

Op mijn telefoon zitten 
 

Schoolkorfbal en via Allart 
 
 

C2 
 

Dat je allemaal verschillende 
dingen doet 

 
Conditie training   

 

Waar wil je beter in worden? 
 
Wat wil je bereiken met korfbal? 
 
Is er een speler in de korfballeague die je goed vindt of volgt? 
 
Hoe vond je deze vragen? 
 
Wil je zelf nog wat vertellen? 
 
Aan wie geef jij het stokje door en mogen we de volgende keer 
interviewen? 

Doorloop ballen onderhands nemen 
 

Misschien in het 1e van Noveas komen 
 

Nee 
 

Wel leuk 
 

Nee 
 

Allart 

 

SponsorKliks 

Wist je dat je onze vereniging kunt steunen zonder dat het je iets extra’s 
kost? Door je online aankopen te doen via SponsorKliks, gaat er een 
klein percentage van je aankoopbedrag direct naar onze club. Het werkt 
heel eenvoudig: ga naar de SponsorKliks-pagina van onze vereniging, 
klik door naar je favoriete webwinkel en shop zoals je gewend bent. Van 
elke aankoop die je doet, ontvangt onze vereniging een commissie. Dit is 
een makkelijke manier om ons te helpen en het kost jou niets extra! 

 
Voorbeeld: Overstappen van zorgverzekering 
Het einde van het jaar nadert en dat betekent dat je weer kunt overstappen van 
zorgverzekering. Wist je dat dit onze vereniging ook kan helpen? Voor elke overstap via 
SponsorKliks ontvangt onze club al gauw 20 euro per persoon. Dus als je toch van plan bent 
om je zorgverzekering te vergelijken en over te stappen, doe dit dan via onze SponsorKliks-
pagina. Zo steun je niet alleen jezelf met een betere verzekering, maar ook onze vereniging!  
Alvast bedankt voor jullie steun en laten we samen zorgen voor een financieel gezond en 
succesvol jaar! 
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F-jes 

Wat is het een voorrecht de kinderen de grondbeginselen van het korfballen te mogen leren. 
Ja, na het veldseizoen wat het team met lekker pannenkoeken heeft afgesloten zijn we met 
goede/frisse moed begonnen aan de micro competitie.  
Na de 1e uit wedstrijd tegen HHV die helaas verloren is gegaan blijkt het wel dat alles veel 
sneller gaat en dat wij dus hieraan moeten gaan werken. De groep is zowel groeiende qua 
kwaliteit als kwantiteit en hier kan de vereniging natuurlijk op lange termijn de vruchten van 
gaan plukken. 
Voor de F’jes is nog steeds het aller belangrijkst het samen met elkaar spelen en ook veel 
plezier hebben. Mooi om te zien dat jullie onderling niet jaloers zijn als de ene speler misschien 
een paar minuten heeft gespeeld.  
 
Daarnaast “moet” er in de zaal beter gegooid en gevangen worden daar de bal anders zo maar 
over de lijn gaat. Dus we gaan hier meer aan werken en ook dat jullie minder op de grond gaan 
duiken om de bal te bemachtigen. Het samenspelen gaat steeds beter en als ook de lange 
ballen sneller gegooid mogen worden dan wordt er automatisch ook meer gescoord. 
 
Hoe gaan we regelen dat jullie in de verdediging brutaler en scherper worden? Soms staan we 
te kijken als er geschoten wordt ipv druk op de bal geven  en of de handen proberen goed 
omhoog te houden, zodat het schieten moeilijker wordt voor de tegenstander. In zijn totaliteit 
zijn we tevreden over jullie ontwikkeling en als er op de juiste momenten rustiger en met de 
handen goed achter de bal wordt geschoten gaan we automatisch meer scoren.  
 
Zijn we begonnen met: Rowin, Andreas, Zef, Jesse, Emma, Liz, Lenora, Katelynn en Anna.  
In de zaal zijn nu Niek en Emma aangeschoven en zullen wij er alles aan doen dat zij zich 
beiden ook gauw thuis voelen bij Noveas. Dus een mooie grote groep om mee te mogen 
werken! 
 
Op het veld is Alieke begonnen met assisteren tijdens de trainingen en op dit moment 
assisteren Alieke en Tanja beiden naar volle tevredenheid. Gezien de groei is dit ook geen 
overbodige luxe. Ik hoop dan ook dat zij beiden weer van mijn ervaringen als tra iner mogen 
leren. In ieder geval zullen wij ons met 100% inzetten tijdens de trainingen.  
 
Tijdens de wedstrijden doen Diana en ik de coaching/begeleiding. Ik ben zeer tevreden/content 
over de samenwerking met Alieke, Tanja en Diana. Tot slot gaan wij ervoor dit micro seizoen 
mee doelpunten te gaan scoren en meer punten binnen te halen, maar de “P” van plezier staat 
voorop. 
Mvsg Gert 
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Spelers in the picture: Nick 

 
Stel je zelf voor, hoe oud ben je, 
welke school zit je of werk je? 
 
 
Wat eet je het liefst? 
 
Wat doe je graag in je vrije tijd? 
 
Hoe ben je bij Noveas terecht 
gekomen? 
 
In welke team zit je? 
 
Wat vind je zo leuk aan korfbal? 
 
Wat vind je minder leuk aan 
korfbal? 
 

Ik ben Nick, 14 jaar en ik zit op 
de school RSG Tromp 

Meesters 
 

Patat 
 

Gamen en Korfballen 
 

Training met school 
 
 

B1 
 

Met vrienden spelen 
 

Niet echt 

Waar wil je beter in worden? 
 
Wat wil je bereiken met korfbal? 
 
Heb je een speler in de korfbal league die je goed vindt of 
volgt? 
 
Hoe vond je deze vragen? 
 
Wil je zelf nog wat vertellen? 
 
Aan wie geef jij het stokje door en mogen we de volgende 
keer interviewen? 

Beter in het schieten worden 
 

Niks 
 

Nee, ken ik niet 
 
 

Saai 
 

Nee 
 

Colin 
 
 

 

Jaarvergadering 

Tijdens de algemene ledenvergadering hebben we afscheid moeten nemen van Diane als penningmeester 
en Karen als secretaris. Beide dames hebben afgelopen jaren heel veel tijd en energie ingezet om de club 
draaiende te houden. 
Veel respect van onze kant voor wat jullie allemaal gedaan hebben! 
 

 
  

 

Na een staande ovatie mochten 
beide dames hun plek afgeven aan 
Johan en Zerina. Johan en Zerina 
zullen het bestuur versterken.  
 
We wensen hun heel veel succes! 
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C2 – Sanne & Sem 

Hallo, wij zijn Sanne en Sem Lensen en wij mogen deze keer een stukje schrijven voor de 
kletskorf. 
 
We zitten in de C2 en onze coaches zijn Adrie en Monique. Op training doen we meestal 
doorloopballen, strafworpen, partijtjes tegen de C1(meestal wint de C2), conditietraining (dat 
is minder leuk) Gelukkig nog geen straftraining      .  
Laatst deden we een partijtje jongens tegen de meisjes (en Cas) en de meisjes (en Cas) 
hebben dik gewonnen met 12-3. We hadden spannende wedstrijden op het veld en de 
spannendste wedstrijd was tegen Lintjo C1. We hebben zin in het zaalseizoen. We moeten 
tegen Waterpoort C1,Lintjo C1,Heerenveen C2, Weststellingwerf C2, VDDO C1 en Mid-
Fryslân/ReduRisk C2 spelen. 
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Het bestuur: even voorstellen (2) 

Terp Tegeltje 

  

 

 

Winnaars zijn niet 
de mensen die 
nooit falen, 

maar de mensen die 
nooit opgeven. 

Mijn naam is Zerina Boschma-Jansen en ik ben 35 jaar oud. 
In mijn jeugd ben ik 12 jaar lid geweest van deze vereniging. Helaas 
moest ik stoppen vanwege blessures en de combinatie van werk en 
studie. Toch begon het weer te kriebelen vorig jaar, dus ben ik in de 
zomermaanden weer begonnen. 
 
Momenteel speel ik in de midweek, maar door een blessure kan ik helaas 
nu even niet trainen/spelen. Ik hoop echter snel weer op het veld te staan. 
Mijn dochtertje traint mee bij de kangoeroetjes, wat ik ontzettend leuk 
vind. 

 

Ik vind een vereniging die leeft en waar gezelligheid is voor zowel jong als oud belangrijk. Omdat ik een 
groot gedeelte van mijn jeugd dit zelf ook heb mogen ervaren, gun ik anderen dit ook. Daar zijn 
vrijwilligers voor nodig en daarom draag ik graag mijn steentje bij. Onlangs ben ik algemeen bestuurslid 
geworden en hou ik me voornamelijk bezig met marketing, communicatie, PR en social media.  
Naast mijn activiteiten binnen de vereniging, werk ik fulltime als productmanager/projectleider en ben ik 
ook MR-lid bij de basisschool van mijn dochter. In de volgende editie stellen de andere twee 
bestuursleden zich aan jullie voor. 
 
Sportieve groet,  
Zerina Boschma-Jansen 
 Snertactie (1) 

Het was een prachtige ochtend om te lopen voor 
de snertactie. We hebben heel veel mensen 
enthousiast weten te maken om lekkere snert van 
ons te kopen. We hebben met elkaar een 
gezellige ochtend gehad en als afsluiter nog een 
heerlijk bakje snert mogen eten.  
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Snertactie (2) 

De jaarlijkse snertverkoop op een prachtige zaterdagmorgen. 
Vaak hebben we echt “snert” weer, maar verkopen met een blauwe lucht en de zon in ons gezicht 
was erg fijn! 
Onder leiding van Klaas en Monique die alles geregeld hadden konden wij in groepen op weg om te 
verkopen. 
Superfijn dat jeugd, ouders en senioren op de been waren om te helpen!  
Dit jaar was de snert erg goed. Nadat de kratten uitverkocht waren konden we in de kantine lekker 
smullen van de warm gemaakte snert door Tineke en Dinie! 
Onze nieuwe penningmeester was aanwezig om alles goed in de gaten te houden qua financiën        
Dit jaar hebben wij € 2647,85 opgehaald! Super prestatie! Iedereen bedankt!!! 
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Casino avond 

Zaterdag 30 november was er (weer) een casinoavond georganiseerd door de activiteitencommissie. 
Dit jaar waren er minder mensen dan de vorige keer, maar het was zeker niet minder gezellig. Er 
waren verschillende prijzen te winnen dus er werd actief meegedaan. Er werd gespeeld op de roulette, 
er werd gedobbeld, ge-eenentwintigt, en “gegokt” op paardenraces. De avond werd afgesloten met 
een klassiek potje bingo waar ook aparte prijzen te winnen waren. 

 

 
 

 

De winnaars van de casinoavond 
waren van de jeugd Fleur, en van 

de volwassenen Daan. 

Verder waren de winnaars van de bingo: Fleur, Daan en Elma. Het was een zeer geslaagde 
avond en zal zeker terugkomen. 

Weet jij een leuke activiteit die we met de vereniging kunnen organiseren? Mail dan naar 
activiteitencommissie@noveas.nl of app naar Jorrit 

mailto:activiteitencommissie@noveas.nl
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Buurman en buurman: de multikorf 
Op een zonnige dag, hebben de harde werkers van de materialencommissie een super leuke multikorf 
geplaatst. Als straks het voorjaar begint gaan de kinderen er enorm veel plezier aan beleven.  

Heel erg bedankt heren! 

   

   

Zoo, even een gaatje 
graven voor de vereniging. 

Mooi weertje buurman, 
even helpen? Ja graag. Ga 

maar even wat meten. 

Ah, dacht ik al. Vijftig 
centimeter. Niet vergeten, 

de roze is vijftig centimeter. 

Hmm, nog meer hulp. Vijftig 
centimeter. En hij moet recht 

staan. Dat is belangrijk. 

Dat is recht. Als je het met 
vier handen niet loodrecht 

krijgt, krijg je het nooit recht. 

Nooit meer aankomen. Staat 
stevig, staat recht. 

Niet gaan leunen! …. 
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Grote clubactie 

Trots tonen de organisatoren van de Grote Club Actie, 
Ronald Millekamp en Jan Joris van Es de opbrengst van de 
actie voor dit jaar! Alle lopers/verkopers etc dank en vooral 
dank aan Ronald en Jan Joris voor de organisatie. 
Dit soort acties helpt ontzettend om de vereniging overeind 
te houden! 
 
Dick 
 
 

Pietentraining 

  

Dinsdag 3 december was het weer tijd voor de 
jaarlijkse pietentraining. Bij de warming-up kregen 
we ineens bezoek van 2 pieten die de hele 
training hebben meegedaan. Er waren 4 
verschillende onderdelen om de kwaliteiten van 
onze pieten te testen.  
 
Snelheid en wendbaarheid werden getest bij het 
spel kat en muis. Voor het oefenen van 
cadeautjes mikken in schoorstenen bij barre 
weersomstandigheden stond het onderdeel 
trampolinespringen in combinatie met schieten op 
de korf klaar.  
 
Behendigheid en klimvaardigheid werden getest 
bij een parcours. Bij het vierde onderdeel werden 
slalom en mik oefeningen gedaan. Ieder van de E 
en D deed tot slot een partijtje met in ieder team 
een Piet. De pieten deelden een cadeautje met 
wat lekkers uit en moesten daarna snel 
vertrekken.  
 

Hopelijk tot volgend jaar Pieten!  
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